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Advies circuit Zandvoort

Als opmaat naar de inwerkingtreding van de nieuwe Omgevingswet heeft de 
gemeente Zandvoort op 1 december 2023 een concept voor een nieuwe 
milieuvergunning voor Circuit Zandvoort gepubliceerd. De nieuwe 
milieuvergunning betreft een actualisatie van de vergunning van 1997 en is voor 
onbepaalde tijd. De huidige vergunning (uit 1997) staat te boek als een 
‘lappendeken’ met veel ruimte voor de geluidsproductie in decibellen en dagen. 
Vertaald naar de praktijk: er wordt zo’n 256 dagen per jaar van ’s ochtends vroeg 
tot ’s avonds laat herrie gemaakt. Sterker: sinds de overname in 2016 door de 
huidige eigenaren zijn de activiteiten flink opgevoerd. Helaas verandert daar in de
actualisatie helemaal niets aan en krijgt het circuit wederom vrijbaan. 

Er staat in de vergunningstekst dat omringende gemeenten om advies is 
gevraagd. Heeft de gemeente Bloemendaal daadwerkelijk advies uitgebracht? Is 
in het eventueel uitgebrachte advies de bescherming van inwoners van 
Bloemendaal tegen geluidsoverlast van het circuit leidend geweest? Is het advies
openbaar? Ware het niet wenselijk geweest, alvorens advies uit te brengen, dit in 
de commissie grondgebied danwel de commissie bestuur en middelen te 
bespreken?

Slewe (ZB) Presentatie voormalig burgemeester

-de presentatie van Roest en ambtenaar C is ‘vertrouwelijk’ aan betrokken 
deelnemers verstrekt 

Vraag 1. De presentatie is verstrekt aan meer dan 30 griffiers uit de provincie 
Noord Holland, een aantal regio managers, de Commissaris van de Koningin 
overige ambtenaren. De heer Roest heeft er over gepubliceerd op Linked in en 
de heer van Dijk heeft er uit geciteerd eveneens op linked in. De presentatie is 
vervolgens naar een lid van het college Bloemendaal gestuurd naar de afdeling 
communicatie  en u heeft er over gesproken met de heer van Dijk.

Bent U nog steeds van mening dat de raad geen recht heeft om te weten wat er 
over integriteit in Bloemendaal gezegd is? 

Vraag 2. Ex  bm Roest verzoekt de burgemeester de lijn te volgen van de 
juridische afdeling van de provincie  in deze kwestie.

Volgt u dit verzoek van de heer Roest op?
Is het gebruikelijk dat er op deze manier met Woo verzoeken wordt omgegaan? 
Het Woo verzoek is pas onlangs in behandeling genomen door zowel de 
provincie als de gemeente Bloemendaal. Wat vindt u van dit verzoek van de oud 
burgemeester ?
Was u voor de presentatie van de heer Roest op de hoogte gesteld ?
Klopt het dat de presentatie ook is verstrekt aan de griffie?
Staat op de presentatie vermeld dat het een vertrouwelijk stuk betreft?

Roos (HvB) Locaties asielopvang



We lezen in de krant dat COA de asielopvang in Bloemendaal aan de Westelijke 
Randweg heeft afgewezen en dat het college van plan is te zoeken naar een 
nieuwe locatie waar asielzoekers worden opgevangen. 

• Klopt dit? 

• En zo ja, gaat u dit eerst aan de raad voorleggen ter besluitvorming of 
meent u dat dit een collegebevoegdheid is? 

• Doet u dit ook als de spreidingswet niet wordt aangenomen? 

• Hebt u locaties op het oog? 

• Waarom geeft u dit soort berichten door aan de krant voordat u dat met 
ons hebt besproken want dit soort beslissingen hebben een enorme impact op 
onze inwoners en het leidt altijd tot gigantisch veel onrust. 

• Wijst u ook locaties die nu als ontwikkellocaties op de lijst staan zoals 
Dennenheuvel en het GGZ terrein in Bennebroek?

• Gaat het COA zelf aan de slag zoals in Uden of hebt u toch nog een 
eigen inbreng?

Roos (HvB) Wateroverlast

In onze gemeente hebben we vanwege de bijzondere bodemstructuur en de 
ligging in de duinen te maken met kwel, wel en rel. Bouwprojecten kunnen de 
loop van al dan niet ondergrondse stromen verstoren. Wij hebben vernomen dat 
een eeuwenoude rel die loopt vanaf oa Koeduinweg naar Haringbuys is 
dichtgegooid op Haringbuys en dat er oa als gevvolg daarvan op de Koeduinweg 
een gigantisch grondwaterprobleem is. Een bewoner heeft ons verteld dat in het 
souterrain het water naar binnen spuit door een gat. Hij heeft begrepen dat de 
gemeente niets doet, terwijl hij heeft geconstateerd dat er ergens iets goed fout 
zit bij de afwikkeling of afvoer van de waterstroom via de rel in zijn buurt. Het 
stromen stokt en zorgt voor enorme overlast. 

• Nu is onze vraag: de gemeente is verantwoordelijk voor een goede 
grondwaterstand. Wat gaat u hieraan doen? 

• En: kan het zijn dat het niet alleen komt door Haringbuys maar ook omdat
ergens anders iemand de rel heeft dichtgezet? 

• Of heeft het te maken met het bouwplan aan de Boekenroodeweg? 

• Wie houdt die rellen in de gaten? 

• Wat hebt u zelf onderzocht? 

• Wij maken ons grote zorgen over waterproblemen in deze gemeente en 
het beperkt zich echt niet alleen tot Koeduinweg. Bent u bereid een deskundig 
bureau onderzoek te laten doen naar de problemen die te maken hebben met de 
hoge waterstand in de duinen in combinatie met rellen/kwel enz?


